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PROTOKÓŁ XXXIV/2005 

z Sesji Rady Gminy Skąpe 

z dnia 30 września 2005 r.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mirosław Olczak otworzył obrady XXXIV Sesji 

Rady Gminy. Przywitał Wójta Gminy Pana Zbigniewa Wocha, Z-cę Wójta Panią Alicj ę 

Hoppen-Anyszko, Głównego Księgowego – Jarosława Wisz, kierowników gminnych 

jednostek organizacyjnych oraz referatów Urzędu Gminy, sołtysów oraz radnych Gminy 

Skąpe. Dodał, iŜ na 15 radnych obecnych jest 12 i podjęte uchwały będą miały moc 

obowiązującą.  

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad, który przedstawiał się następująco:  

Porządek posiedzenia po zmianie przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Interpelacje i wnioski. 

3. Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy i pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

4. Odpowiedzi na wnioski, interpelacje i zapytania radnych.  

5.   Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) ustanowienia tytułu „Honorowy Obywatel Gminy Skąpe” oraz określenia zasad i trybu 

nadawania tytułu; 

b) zmiany Uchwały Nr VI/43/94 Rady Gminy Skąpe w sprawie utworzenia Gminnej 

Biblioteki Publicznej  

c) nadania statutu Gminnej Bibliotece Publicznej w Skąpem; 

d) zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniŜek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska 

kierownicze oraz innych nauczycieli; 

e)  zmiany Uchwały Rady Gminy Skąpe Nr XXV/142/2004 w sprawie uchwalenia budŜetu          

  Gminy Skąpe na 2005r.; 

6. Przyjęcie protokołu z  XXXIII Sesji Rady Gminy Skąpe. 

7. Zamknięcie obrad. 

Zapytał zebranych o ewentualne wnioski w sprawie zmiany porządku obrad. Przeprowadzono 

głosowanie nad porządkiem obrad, w wyniku którego został jednogłośnie przyjęty. 

Ad.2 . 

Następnym punktem posiedzenia były interpelacje i wnioski radnych. 
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1. Radna Pani Ewa Romanik powiedziała, iŜ jadąc z miejscowości Radoszyn w kierunku 

Łąk powstała wyrwa, w której gromadzi się woda; 

2. Radna Pani Halina Staszyńska poprosiła o interwencję, aby autobusy PKS zajeŜdŜały na 

wysepkę w miejscowości Ołobok, a nie przystawały przy chodniku; 

3. Pani Halina Piwecka zapytała czy świetlica w miejscowości Zawisze będzie 

remontowana, czy istnieje moŜliwość zakupu drzwi, 

4. Radny Pan Zdzisław Roszak zgłosił, iŜ potrzebne są poprawki w wykonaniu świetlicy w 

Podłej Górze, 

5. Radny Pan Józef Roszczyk podziękował Wójtowi za ujęcie w budŜecie Gminy 

oświetlenia w miejscowości Łąkie, 

6. Przewodniczący Rady Pan Mirosław Olczak powiedział, Ŝe zgłosi wniosek o zmianę 

uchwały w sprawie diet sołtysów, w związku z bardzo niską ich frekwencją na sesjach. 

Ad.3.  

W okresie międzysesyjnym podejmowane były następujące prace: 

1. Odbyły się doŜynki powiatowo-gminne w miejscowości Skąpe. Wójt podziękował za 

zaangaŜowanie w organizację powyŜszej imprezy. Koszt zorganizowania ok. 14 tys. zł z 

czego 5 tys. to dofinansowanie Powiatu; 

2. Rozstrzygnęła się sprawa złoŜonych dwóch wniosków na Ołobok i Niekarzyn z „Odnowy 

wsi”; Na ponad 130 złoŜonych wniosków pozytywnie zaopiniowano 44 z czego dwa 

wnioski z terenu Gminy Skąpe. Podpisanie umów z Marszałkiem Województwa nastąpi 

18 października br. W przypadku wniosku dotyczącego Niekarzyna przetarg zostanie 

ogłoszony bezpośrednio po podpisaniu umów. Natomiast odnosząc się do wniosku 

Ołoboku z uwagi na wyŜszą kwotę remontową wyłanianie wykonawcy nastąpi koniec 

listopada początek grudnia. 

3. Nastąpiło rozstrzygnięcie w sprawie inwestycji zwodociągowania Pałcka. Do przetargu 

przystąpiło kilka podmiotów, umowę podpisano 16 września br. z firmą Fuks-pol z Nowej 

Soli.  

4. Odbył się przetarg na wykonanie wodociągu i kanalizacji w miejscowości Międzylesie. 

Przystąpiło kilka podmiotów. Z planowanej kwoty ponad 3mln zł zadanie będzie 

kosztowało 987 tys.zł. a wykona je firma Matuszczak z Międzyrzecza. W najbliŜszy 

poniedziałek nastąpi podpisanie umowy.  

5. Wykonano oświetlenie na osiedlu w miejscowości Łąkie.  

6. Podpisano umowę na wykonanie oświetlenia w miejscowości Radoszyn. 
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7. Podpisano umowę na wykonanie planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Łąkie. 

8. Nastąpiła wymiana oświetlenia na linii szpitalnej w Ciborzu. 

9. Sfinalizowana została sprawa komina w państwa Stuenebecher z Radoszyna.  

Ad.4. 

Odpowiedzi na wnioski, interpelacji i zapytania radnych;    

1. Odpowiadając na interpelację związaną wyrwą pomiędzy miejscowościami Radoszyn i 

Łąkie Wójt powiedział, iŜ sprawa zostanie przekazana do Zarząd Dróg Powiatowych.  

2. Odnosząc się do wniosku Radnej Pani Haliny Staszyńskiej Wójt powiedział, iŜ Kierownik 

PKS w Świebodzinie zapewnił, iŜ kierowcy autobusów przejeŜdŜających przez Ołobok 

mają obowiązek zajeŜdŜania na wysepkę. Sprawa zostanie ponownie zasygnalizowana  

3. Wójt powiedział, iŜ w zakupu kwestii nowych drzwi do świetlicy w Zawiszu decyzji 

jeszcze nie podjął, być moŜe zostanie zabezpieczona przez zamontowanie krat na obecne 

drzwi. 

4. Odnosząc się do interpelacji Radnego Pana Zdzisława Roszaka Wójt powiedział, Ŝe 

sprawa poprawek ponownie zostanie przekazana do wykonawcy.  

Ad.5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1.  Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały w sprawie ustanowienia 

tytułu „Honorowy Obywatel Gminy Skąpe” oraz określenia zasad i trybu nadawania tytułu. 

W/w projekt uchwały omówiła Pani Alicja Hoppen-Anyszko –Z-ca Wójta Gminy Skąpe. 

Następnie przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. Wszystkie komisje 

wyraziły pozytywne opinie. W wyniku głosowania projekt uchwały został jednogłośnie 

podjęty i stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

2. Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr VI/43/94 Rady Gminy Skąpe w sprawie utworzenia Gminnej Biblioteki 

Publicznej. Następnie przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w. 

Wszystkie komisje wyraziły pozytywne opinie. W wyniku głosowania projekt uchwały 

został jednogłośnie podjęty i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

3.  Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały w sprawie nadania statutu 

Gminnej Bibliotece Publicznej w Skąpem. Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał 

pod głosowanie projekt uchwały w/w. Wszystkie komisje wyraziły pozytywne opinie. W 

wyniku głosowania projekt uchwały został jednogłośnie podjęty i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  
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4.   Przewodniczący  Rady  Gminy  odczytał  treść  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany 

uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniŜek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze oraz innych 

nauczycieli. Wszystkie komisje wyraziły pozytywne opinie. W wyniku głosowania projekt 

uchwały został jednogłośnie podjęty i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

5. Przewodniczący  Rady  Gminy  odczytał  treść  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany 

Uchwały Rady Gminy Skąpe Nr XXV/142/2004 w sprawie uchwalenia budŜetu          

Gminy Skąpe na 2005r. Wszystkie komisje wyraziły pozytywne opinie. W wyniku 

głosowania projekt uchwały został jednogłośnie podjęty i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu 

Ad. 3. 

Przed przystąpieniem do tego punktu obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są 

jakiekolwiek zastrzeŜenia do protokołu XXXIII Sesji Rady Gminy Skąpe. PoniewaŜ 

zastrzeŜeń nie było, poddał pod głosowanie treść protokołu, który został jednogłośnie 

przyjęty. 

Ad. 4.  

Przewodniczący Rady Gminy podziękował zebranym radnym, sołtysom Gminy Skąpe za 

udział w XXXIV Sesji Rady Gminy. Zamknął obrady XXXIV Sesji Rady Gminy.  

 

       Przewodniczący Rady 

            Mirosław Olczak 


